
Referat bestyrelsesmøde i Film6000, 5. November 2024 

Deltagere: Hans-Jørgen Bøgesø, Charlotte Korsgaard, Robert Veilis, Thomas Beck, Anders 
Davidsen, Karsten Jensen, Henriette Graversen + suppleant Pia Bruhn 
 
Afbud fra: John Larsen 

Nr. Punkt  
(* = fast 
punkt, jf. 
forretnings
orden)

Referat

1* Valg af 
referent

Anders

2* Godkende
lse af 
dagsorden 

Godkendt

3* Økonomi, 
herunder 
budgetopf
ølgning og 
salg 

Den øvrige bestyrelse efterlyser økonomiske oversigter fra vores kasserer til 
interne møder, ligesom Svend gjorde det i sin tid. Bestyrelsen har svært ved at 
stille konkrete spørgsmål til økonomien uden et samlet overblik. 

Vores tekniske udstyr er efterhånden slidt, særligt i sal 2. Det er derfor ved at 
være tid til at se på en større udskiftning. Bestyrelsen har nedsat en intern 
arbejdsgruppe, som skal sende ansøgninger til de mest oplagte fonde. Denne 
skal også indgå i dialog med kommunen, da deres velvilje er afgørende. 
Drømmen om en sal 3 er med i overvejelserne og vil indgå i ansøgningerne. 

Anders stillede et forslag om mindre prisstigninger på billetter, fordi vi ikke har 
prisreguleret gennem tiden med høj inflation. Det blev nedstemt med 
henvisning til, at vi ligger på niveau med sammenlignelige arthouse-biografer. 

Fra årsskiftet har vi valgt at droppe reklamer i Kolding Kalenderen  
(ikke er at forveksle med julekalenderen af samme navn). Det er en relativt dyr 
post, som vi ikke tror har nævneværdig effekt på vores synlighed i byen. 

Jimi Kristensen har stadig ikke kvitteret for stævningen, så derfor kommer 
myndighederne på et forventeligt hjemmebesøg hos ham 18. november. Han 
har hele vejen igennem bevidst forsøgt at forhale forløbet. 

Slotssøbadets Fonds garanti på 100.000 kroner er kommet på plads.



4* Repertoire Det er udfordrende for Thomas at tilgodese de mindre sælgende film, da det 
giver mest mening omsætningsmæssigt, at de bedst sælgende film får plads på 
de mest populære tidspunkter. Dette problem ville en ny sal 3 i det nuværende 
loungeområde i høj grad løse, omend det jo er en langsigtet forhåbning. 

Det er i øvrigt sidste gang, vi har dette punkt på dagsordenen, da det sjældent 
er særlig relevant. Normalt giver selve repertoiret nogenlunde sig selv, da 
punktet stammer fra en tid, hvor vi lejede betydeligt færre film ad gangen - og 
dermed i langt højere grad prioriterede til og fra.

5* Huset Vi har været i dialog med Jørn Pedersen om at blive en del af Slotssøbadets 
Fonds interne rengøring, men indtil videre afventer vi et konkret svar. 

Anders foreslog, at vi tilbyder vores mest kuldskære gæster tæpper at tage om 
sig i salene, da vi i forvejen har fået 10 helt nye fra caféen. Dette forslag vedtog 
den øvrige bestyrelse. Der skal i den forbindelse indkøbes en kurv til hver sal, 
og det vil formentlig kun koste et par maskinvaske om året at holde ved lige. 

Thomas fik bestyrelsens accept til at købe nye børnesæder for cirka 6.000 
kroner, da de nuværende efterhånden er meget lidt kønne.

6* Frivillige Ved næste frivilligmøde ønsker bestyrelsen at gøre flere interesseret i at stille 
op til bestyrelsen. De nuværende medlemmer vil her fortælle, hvad de udfører 
af opgaver i bestyrelsen, og hvad de får ud af det. Øvrige frivillige kan stille alle 
spørgsmål, som de måtte have behov for. Målet er, at flest mulige stiller op ved 
generalforsamlingen i marts, så vi har kampvalg.

7* Orienterin
g fra 
formande
n, daglig 
leder og 
bestyrelse
smedlem
mer 

Thomas vil gerne (på opfordring fra medlemmer af PR-gruppen) genindføre 
nytårskuren, som eksisterede under Mette Balsbys tid og endnu længere 
tilbage. Konceptet går ud på at invitere foreningens medlemmer på et glas 
bobler samt helst en forpremiere på en kommende film i starten af januar. I 
samme forbindelse kan bestyrelsen orientere om seneste års gang i biografen, 
og hvor vi med al sandsynlighed kan fejre endnu et flot år målt i antallet af 
solgte billetter.

8* Næste 
møde

Næste bestyrelsesmøde er 5. februar klokken 17.

9* Evt. Oprindeligt talte bestyrelsen om julefrokost den 28. november, men den 
skubbes til søndag den 1. december fra klokken 16. Søndag er oplagt, da 
caféen har lukket for øvrige gæster på dette tidspunkt, og de vil gerne stå for 
maden til os. 

Pia Bruhn orienterede om interessen for at komme med på turen til Berlinalen, 
og det tyder på at blive realiseret.


